
Tukuma novada 

Sēmes pagasta

 Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes protokols

2024. gada 24.janvārī

Sēdē piedalās: Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk – Padome) locekļi Kristaps Liepiņš,

Jānis Rosickis, Iveta Liepiņa, Natālija Liepiņa. Sintija Rundāne, Jānis Gagainis, Tija Briede un

Sēmes un Zentenes pagastu pārvaldes vadītājs Māris Valdmanis. 

Darba kārtībā: Aktualitātes Sēmes pagastā.

Padomes sēdes norise: 

Informāciju sniedz Sēmes un Zentenes pagastu pārvaldes vadītājs Māris Valdmanis:

1. Tika apspriesti 2023.gada iesāktie un pabeigtie projekti un darbi.

2. Vēl nedaudz un tiks sakārtoti nepieciešamie papīri zemesgrāmatās, kas attiecas uz Sēmes

Ezera ielas 12 un 14 māju. 

3. Tiks atsavināti 6 dzīvokļi Sēmē, 6 Kaivē. 2023. gadā tika atsavināti 9 dzīvokļi Zentenē. 

4. Pašreiz notiek Ezera ielas 6 būvprojekta saskaņošana. Cerams martā, aprīlī tiks uzsākti

būvdarbi.

5. Šogad tiks uzsākta Priežkalniņa projekta 2.kārta, kas paredz mīkstā seguma uzklāšanu un

laukuma labiekārtošanu.

6. Zentenē tiek projektēts atpūtas laukums ar partnerības projektu piesaisti.

7. Aktīvi  tiek  strādāts  pie  siltummezglu  sakārtošanas  Sēmē.  Tiks  pieprasīts  Tukuma

siltumam atbilstošu ienākošo temperatūru siltummezglos virs +70 C.

8. Šogad turpinās labiekārtot “Dzirnavu ezeru”, paredzēts uzstādīt laipu.

9. Aktīvi tiek domāts par vietām Sēmē, kur uzstādīt video novērošanu.

10. Jauniešu  centrs  atsācis  aktīvu  darbību,  tiek  domāts  par  telpu  paplašināšanu  un

labiekārtošanu.

11. LVC noraidošā atbilde par Zentenes ceļa seguma asfaltēšanu tika noraidīta. Meklēsim

citus ceļus un pieejas, lai šo situāciju risinātu.

12. Informācija  par  jauninājumiem Latvijas  pastā.  Katram iedzīvotājam ir  iespēja  izsaukt

pastnieku uz mājām, lai nosūtītu paku vai samaksātu rēķinus. Pakalpojums maksā 5eiro

robežās.



13. Pašreiz eletro auto uzlādes vieta netiks ierīkota, bet ilgtermiņā par šo tiks domāts.

14. Plānots  2025.  gadā  projektēt  un  meklēt  risinājumus  ūdens  torņa  saglabāšanai-

novadpētniecības muzeja izveide.

15. Jaunais iepirkums 05 2024 iekļauj 3m krūmu pļaušanu ar ķēdēm. 

16. Top video par Sēmes uzņēmumiem. Sēmes popularizēšana.

17. Turpinās iepirkums par LED lampām.

18. Tiek izstrādātas stratēģijas ka apsaimniekot pašvaldības mežus, zemes, ēkas, graustus. 

19. Vasarā 18.07.2024. gaidāms liels notikums WRC. Mūsu pagastā ieplūdīs ļaužu masas,

apspriede par sava pagasta popularizēšanu pasaulē.

Padomes priekšsēdētājs K. Liepiņš

Sekretāre S. Rundāne


